
Pouls Vig Bådelaug 
 

 

 

 

                     Generalforsamling Pouls vig bådelaug 
                torsdag d. 22. februar 2024 kl. 19.00 
             Appenæs Forsamlingshus, Appenæs Bygade 101, 4700 Næstved 
       

                                                                            Referat 
 

1. Valg af dirigent.  

                     Jens Christensen blev enstemmigt vedtaget. 

2. Valg af 2 stemmetællere.  

                     Claus Hansen og John Lücking meldte sig 

 

3.  Formandens beretning og godkendelse.  

Så er det 363 dage siden sidste generalforsamling og jeg vil hermed aflægge 

formandens/bestyrelsens beretning. 

Vi har desværre haft 2 udskiftninger i bestyrelsen i 2023. I foråret trådte Preben 

Nielsen ud og 1. Suppleant Claus Petersen trådte ind og bestyrelsen besluttede at 

lave en delt havnefoged rolle mellem Klaus Andersen og Claus Petersen som har 

fungeret perfekt. Jeg vil gerne sige Preben en stor tak for det store arbejde han har 

udført med at få opdateret vores pladslister som Claus Petersen siden har 

videreført til perfektion. Claus har valgt at genopstille og jeg opfordrer til genvalg af 

ham. 

På bestyrelsesmødet i oktober valgte John Lücking at træde ud af bestyrelsen og 2. 

suppleant Jette Lyng har taget over og tak til John for hans arbejde især med vores 

arbejdsdag hvor John havde organiseret stort set det hele. Jeg kunne jo kun bidrage 

med at lave for få frikadelle men det kan jo også være svært at beregne nå der er 

26 tilmeldte men der dukker 40 op. Dette luksusproblem vil vi ikke brokke os over 

men tage til efterretning og lave ekstra til næste arbejdsdag. På arbejdsdagen fik vi 

lavet mange ting. Renovering af service kaj. Ny gavl på toiletbygningen og an del 

andre ting. Alt i alt en rigtig god dag. 

Vi startede som bekendt sæsonen ud med at få lavet en stor renovering af 

servicekajen samt nød reparation ude ved pælepladserne. Vi har også fået nyt spil 

på mastekranen og et nyt spil på bagsiden af kranen er hjemkøbt, men er ikke 

blevet skiftet endnu. Det bliver gjort inden vi skal i vandet. Det lykkedes efter 

megen søgning af næstformanden at finde nye borde og stole til klubben. De gamle 

gør nu glæde hos spejderne i Toksværd. 
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Status på gamle både på vinter pladsen er at vi har fået hugget en op og foræret en 

anden væk. Stor tak til Claus Majbøl for dette arbejde der så oveni gav en indtægt 

på kr. 1.700,00 for salg af metaller. 

Vi arbejder stadig på de resterende. Der er desværre kommet en ekstra i år da 

Henning Petersen er afgået ved døden i efteråret 2023. Båden mangler Z drev og 

advokaten der er bobestyrer har overdraget båden til Lauget da der ikke er værdier 

i boet til at få den fjernet. Havnefogeden arbejder på sagen. 

Festudvalget har i sæsonens løb afholdt en del vellykkede arrangementer og tak til 

dem for det store arbejde og alle der har bidraget. 

Klaus orienterede desuden om at hjemmesiden, endelig er kommet op af kører 

med professionel hjælp udefra, til en pris af kr. 6.000,00 

 

4. Forelæggelse af revideret regnskab og godkendelse.  
                      

• Bestyrelsen havde forud for G.F underskrevet og godkendt regnskabet 2023  

• De 2 Bilagskontrollanterne som har siddet siden forrige GF, godkendte 

regnskabet med det forbehold som er i forhold til GDPR-lovgivning og satte 

spørgsmålstegn ved deres arbejde, og mente de skulle have haft en større 

indsigt i økonomien, hvis de skulle fortsætte. Samtidig kunne de godt tænke 

sig det i et læseligt format evt. bruge fjernsynet i klubhuset.  

                                          Regnskab vedlægges. 

• Der var spørgsmål til El afregning, om det var variable eller fast. Det er ikke 
muligt nuværende udbyder at få variable afregning. 

• Havnen har en pumpe stående som har været tilslutte vores elregning, havnen 
er faktureret kr. 4.500,00 for den el som er brugt i perioden.  

• Jens Ingvar Christensen synes udgifterne i det forgangen år havde været vældig 
store, men at der jo havde været opbakning til det på sidste GF. 

              Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 

5. Forelæggelse af budget.  

                            Budget vedlægges  

• John Lücking nævnte udgiften til ventilation over badeværelser, som ikke var 
med i budget. Bestyrelsen var opmærksom på at det skulle etableres, men at 
udgiften ikke var kommet med.  

• Der var en del spørgsmål, omkring de både som har ligget på land i mere end de 
2 år. 
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Bl.a. om afregning, bliver de nu også opkrævet den ekstra betaling. Man mente også 
medlemmer skulle have større indsigt i det, det er en problematik bestyrelsen forsøger 
at håndhæve/efterleve i stor grad, inden man i sidste ende står med større problemer, 
som efterladte både. 
Budgettet blev godkendt af medlemmerne. 
  

6. Fastsættelse af kontingent.  
 
Bestyrelsen anbefaler at ændrer til kr.1.000,00 for aktive medlemmer og til kr. 500,00 kr. 
for passive medlemmer. 

Forslaget blev vedtaget. 

7. Meddelelse af pladsleje / gebyr m.m.  
Bestyrelsen ændrer pladspriser. Betaling for 2024 bliver således:  
6 M plads: kr. 2.500,00  
8 M plads: kr. 3.000,00  
10 M plads: kr. 3.500,00  
Vinter plads: kr. 1.100,00  
Jolleplads (pæle): kr. 1.350,00  
EL (2025): kr. 500,00  
 

7. Behandling af indkomne forslag. 
 

Der er kommet et forslag til ændring af §17 HAVNEN i vedtægterne så man må ligge i 
vandet hele året. Dette kan vi ikke tage med da det strider imod vores lejekontrakt med 
Næstved havn.  
Bestyrelsen har derfor valgt at lave en afstemning om dette og hvis der er flertal, skal 
den kommende bestyrelse indlede dialog med Næstved havn om ændring af 
lejekontrakten så dette bliver muligt.  
Efterfølgende må der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling for at ændre vores 
vedtægter. 
 

• Der blev vent en del spørgsmål og problematikker, omkring det at ligge hele 
året i havnen. Vil priserne stige-forsikring-hvem har ansvaret- hvilket ansvar har 
Næstved havn. 

- Der blev afstem således: 16 stemte for at man må ligger i havnen, 12 
imod, 6 stemte blank. 

• Ud fra det vil Bestyrelsen arbejder videre, så grundlagt for forslaget bliver mere 
afklaret, hvilke konsekvenser eller andet man vil kunne forvente at støde på.  

 
 
9. Valg til bestyrelsen.  

På valg:  
Formand: Klaus Sønderhegn. Genopstillede og blev genvalgt.  
Bestyrelsesmedlem: Mikael Sørensen. Genopstillede og blev genvalgt.  
Bestyrelsesmedlem: Claus Petersen. Genopstillede og blev genvalgt. 
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Bestyrelsen i 2024 er som følger: 
Formand. Klaus Sønderhegn. 
Kasserer. Henrik Holm. 
Bestyrelsesmedlem. Susanne Rasmussen. 
Bestyrelsesmedlem. Mikael Sørensen. 
Bestyrelsesmedlem. Klaus Andersen. 
Bestyrelsesmedlem. Claus Petersen. 
Bestyrelsesmedlem. Jette Lyng. 
 

10. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter.  

 Thue Schailkjær 

 Benjamin Poulsen 

11. Valg af 1 kasserersuppleant. 

 Pernille Gotthard  

12. Valg af 2 bilags kontrollanter og bilags kontrollantsuppleant.  

 John Lücking 

 Jan Sigurdsson 

 Klaus Stjerning Hansen 

13. Valg af ekstern revisor. 

             blev forslået for at kassere at vi forsætter med B.J. revision, der var enighed fra   
medlemmer. 

14. Eventuelt & Festudvalg 
Der var spørgsmål om prisen på kran optagning, hvad grunden var til stigningen.  

• Flemming Jørgensen som er en af de medlemmer som står for det, redegjorde 
for det. At de 2 vognmænd som lauget bruger, havde ligget med samme prisleje 
i flere år og været de billigste. 

• Der var flere som efterspurgte, de manglende referater i mappen i klubhuset, 
referater bliver som udgangspunkt først sat ind når de er godkendt.  

• Jette orienterede om årets arrangementer, og der ville blive sat en seddel op i 
klubhuset. Der blev samtidig slået et slag for at man godt kunne tænke sig flere 
tilmeldinger til de sociale aktiviteter  

• Klaus Stjerning Hansen som er den, der har tilladelsen til regulering af mink i 
Pouls vig, viste sig selv frem med den vest som han vil bærer, når han færdes 
med våben. Det vil typisk være tidlig morgen eller sene aften man vil kunne 
møde ham med våben. 

  
          _______________________                                 ___________________________ 
                Mikael Sørensen                                                              Jens Christensen 
                      Sekretær                                                                            Dirigent            


